
ΠΡΟΣΟΧΗ ΣΤΗΝ ΟΡΘΟΓΡΑΦΙΑ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΩΝ !

1. Με ένα ή με δύο μ (-μένος,-μένη,-μένο ή –μμένος, - μμένη, -μμένο)

Οι παθητικές μετοχές τελειώνουν σε -μένος, -μένη, -μένο και σε -μμένος, -μμένη, 

-μμένο, όταν παράγονται από ρήματα που τελειώνουν σε -πω, -βω, -φω και -πτω.

Π.χ. τεντώνω – τεντωμένος

μαζεύω – μαζεμένος

 νικώ – νικημένος 

γράφω – γραμμένος

 ράβω – ραμμένος 

 καλύπτω - καλυμμένος

2. Με τι ι (ι,η,ει,οι,υ) ή ο(ο,ω)

Από ρήματα β΄ συζυγίας με   ήτα  
Αγαπώ-αγαπημένος
 Νικώ-νικημένος

Από ρήματα β΄ συζυγίας με   γιώτα   
τελειώνουν σε -ισμένος

Ακουμπώ-ακουμπισμένος
Δυστυχώ-δυστυχισμένος

Από ρήματα σε   -  ώνω   με ωμέγα  

Απλώνω-απλωμένος 
Τεντώνω-τεντωμένος 

Από ρήματα σε   –  ίζω   με γιώτα  

Στολίζω -στολισμένος
Ποτίζω-ποτισμένος

Από ρήματα σε   –  είζω   με έψιλον γιώτα  

Δανείζω-δανεισμένος

Από ρήματα σε   –  οίζω     με όμικρον γιώτα  

Αθροίζω-αθροισμένος



Από ρήματα σε   -  ύζω     με ύψιλον  

Δακρύζω-δακρυσμένος

Από ρήματα σε   -  ήζω   με ήτα  

Πρήζω-πρησμένος

Από ρήματα σε   -  αίνω     με ήτα  

Πετυχαίνω-πετυχημένος
Μαθαίνω-μαθημένος

Από ρήματα σε   -  ύνω     με ύψιλον  

Μολύνω-μολυσμένος
Διευκολύνω-διευκολυμένος 

Από ρήματα σε   –  εύω     με ευ  

Δουλεύω-δουλεμένος
Παιδεύω-παιδεμένος
Βραβεύω-βραβευμένος
Εκπαιδεύω-εκπαιδευμένος

ΠΡΟΣΟΧΗ!

Από ρήματα σε   -  ύνω     με ήτα  

Αποθαρρύνω  αποθαρρημένος (αποθαρρυμένος)
Επιβαρύνω  επιβαρημένος        (επιβαρυμένος)

Απαντώνται και οι δύο γραφές

Μερικά ανώμαλα ρήματα :
 

Βλέπω-ιδωμένος
Λέω-ειπωμένος
Κάνω-καμωμένος
Τρώω-φαγωμένος


